
Styrelsen informerar oktober 2016 
 

Hej! 
Här kommer lite info från det senaste styrelsemötet. 
 
Information: 
Hela protokollet finns att läsa på kanslit, efter nästa styrelsemöte, för den 
som vill ha mer utförlig information. 
 
Ekonomi 
Tyvärr har vi 325 obetalda avgifter inom föreningen. Påminnelser har gått 
ut och alla har på sig till den 28 oktober att betala, sen kommer Sandra ta 
hjälp av respektive lagledare för att påminna ”sina” föräldrar. 
 
Fotboll: 
Träningstider inomhus är fördelade. Varje lag har fått en timme var, 
förutom några av de äldre lagen som fått 1,5 timme.  
 
Övrigt: 
Kim Gutelind vill avsäga sig som materialansvarig. Vi behöver leta efter 
en ersättare. 
 
Mellandagskupen har inga personer som orkar rådda med cupdagarna. Vi 
har gjort anmälan och därigenom fått lite mer tid på oss att leta 
huvudansvariga. Förslag på att varje lag ska komma fram med två namn 
per lag som ska bilda en grupp. Text till ledarna ska gå ut så snart som 
möjligt. 
 
Samma gäller för Island Games. Styrelsen är tveksam till om föreningen 
mäktar med denna gedigna uppgift då den inte sker på vår egen plan. Vi 
letar vidare där också.  
 
Styrelsen jobbar vidare på regelverk, lagkassans vara eller icke vara samt 
att vi fortsätter sätta ihop en arbetsgrupp till ”Ny anläggning”.  
 
 
Har ni frågor, hör av er till någon av oss i styrelsen.  
IFK Visbys styrelse /  
     Malin Vinblad 


